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Abstract (en)
[origin: US2022087449A1] A support element (100, 200) for a timepiece (10) or a piece of jewellery including a receiving surface (111) configured
to be at least partly in direct contact with the timepiece (10), or piece of jewellery, the support element (100, 200) including a peripheral portion (110)
carrying the receiving surface (111), and a central portion (120, 220) formed by a block of material, the support element (100, 200) including an
internal cavity (130, 230) forming a recess of the central portion (120, 220); the internal cavity defining a volume configured to receive and hold in
position an object (140) inside the support element (100, 200).

Abstract (fr)
Un aspect de l'invention concerne un élément de support (100, 200) d'une pièce d'horlogerie (10) ou d'un article de joaillerie comportant une
surface de réception (111) configurée pour être au moins en partie en contact direct avec ladite pièce d'horlogerie (10), ou l'article de joaillerie, ledit
élément de support (100, 200) comportant une portion périphérique (110) portant ladite surface de réception (111), et une portion centrale (120,
220) constituée par un bloc de matière, ledit élément de support (100, 200) étant caractérisé en ce qu'il comporte une cavité interne (130, 230)
formant un évidement de la portion centrale (120, 220) ; ladite cavité interne délimitant un volume configuré pour recevoir et maintenir en position un
objet (140) à l'intérieur dudit élément de support (100, 200).
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